



A warm welcome to the 11th issue of *CPCE Connect*.

In this issue, we are pleased to share with you that CPCE has obtained encouraging results in the Student Barometer (SB) exercise for the fifth consecutive year, and our performance continued to be on par with global benchmarks in many aspects of student experience.

This issue also features our annual flagship event: PolyU CPCE Health Conference 2020, which attracted over two hundred delegates and guest speakers from around the world to exchange insights related to the theme of “Ageing with Health and Dignity: Implications for Public Policy, Service Delivery, Workforce, Technology and Financing”.

We are also delighted to announce the appointment of Prof C W Leung as CPCE Associate Dean (Research) and the establishment of four Academic Divisions to facilitate the strategic development of CPCE.

This issue also highlights some externally-funded research projects and research outputs including journal papers and books from our academic staff members.

I hope you will enjoy reading this issue of *CPCE Connect*. If you have any comments or ideas, please send them to the Editorial Board: CPCE.MCO@cpce-polyu.edu.hk.

歡迎大家閱覽第十一期《院訊》。

在今期《院訊》，我們很高興告訴大家，CPCE 連續五年參與學生指標 (Student Barometer) 調查，我們在多項學生學習體驗方面的表現與國際基準相若。

我們亦會報導 CPCE 年度盛事：PolyU CPCE 醫護研討會 2020。研討會吸引了超過二百名來自世界各地的代表和嘉賓講者，就「健康而具尊嚴的老齡化：對公共政策、服務、勞動力、科技和融資的影響」這個主題，交流意見。

我們亦很高興宣布委任梁振華教授為 CPCE 副院長（研究），並成立四個學部，以促進 CPCE 的策略發展。

今期《院訊》亦會介紹教員獲校外資助進行的多個研究項目以及研究著作，包括期刊論文及書籍。

希望您喜歡今期《院訊》。如您有任何建議或意見，歡迎電郵至編輯委員會 CPCE.MCO@cpce-polyu.edu.hk。

Peter P. Yuen, PhD
Dean

College of Professional and Continuing Education
阮博文
專業及持續教育學院院長